
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 25. juli 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 21

Vil ministeren, på baggrund af de nye oplysninger i artiklen ”Urenset kloakvand havner i

åer og søer, men ingen ved hvor meget” bragt på www.dr.dk den 23. juli 2019 om, at ind-

beretningerne ikke er retvisende og de nye oplysninger om, at beregningerne er behæftet

med endog meget store usikkerheder, tage initiativ til at området gennemgås grundigt,

bl.a. som led i forberedelserne til det kommende arbejde med de næste vandmiljøplaner,

herunder vandplaner der senere skal indsendes til EU i henhold til EU’s vandrammedirek-

tiv?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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